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Lliuren mes de 20 ol.legocions ol
projecte de Col Negre d'Alpicot

El termini per presentar
al.legaclons al projecte
per tnslladar les oficines
municipals a l'edifici de Cal
Negre d'Alplcat s'aca bavã
ahir i se n'han prcsentat
"més devint" segons va
explicar el regidor d'ERC,
Jose Pocino.

Alpicat
JUDIT CASTELLA

- Aquestes al'legacions es classifi-
quen en tÍes branquqs, una pri-
mera amb un vessant. més "polí-
tic" que contempla la petició de
fer una 'tonsulta popular" per-
què sigui la ciutadania que deci-
deixi què es vol fer i dues més de
caràcter tècnic. La primera d'elles
fa referència a l'accessibilitat i re-
cull crítiques com la "manca de
places d'aparcament i d'accés per

FOTC|. l.fa6jt/ Alguns dels veihs fent entrega de les al.legacions

S'a borden q üestions d'access¡ b¡ l¡tat i

a les persones discapacitades". I

lhltra contempla aspectes rela-
cionats amb l'energia renovable.
Sggons expliça el regidor, "in-
compleix la normativa europeal
d'energies, com tampoc compleix
"el pla d'incendis".

Aquestes al.legacions, que

s'han pogut presentar en un ter-
mini de trenta dies,-les han llit¡rat
els veÏns i veines del municipi. A
partir d'ara, doncs, el consistori
disposa de seixanta dies per po-

der respondre-les, segons esta-

bleix la normativa.
Paral.lelament a aquest proce-

diment, des del municipi també
sþstà duent a terme una recolli-
da de firmes per poder fer una

consulta popular. "La particiþació
de la gent és bona" afirma el re-
gidor, que remarca que la recolli-
da de firmes s'està fent "per-fer
la consulta, no sobre si lhan de
traslladar o no les dependències
municipals". Una recollida de fir-
mes que necessita el suport del
10%de l'electorat.

e ru'cotttRt o¡ LR ColrlsulrR

Cal tenir en comptè que la vo-
luntat de fer una consulta no és

una demanda d'aquests darrers
dies, sinó que ja es va fer un ple al

febrer en què l'equip de Govern
s'hi va oposar. En aquell moment,
el Govern municipal, amb Joan

Gilart al capdavant defensava
que "no era idoni fer una consul-
taqdos mesos de les municipals".
Un fet pel qual els partidaris de la
consulta diferien afirmant que

"s'ha de donarveu al poble".

de sistemes d'energ¡a renovables
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